
Vsaka vas naj bi imela 
svojega svetnika 
v Bišečkem Vthu so oblikovali ptedlog o 
spllmembi volilnih enot . - _ 

Ker je za manj§e občine tudi Pri. volitvah v občinski sy~t uve
ljavljen večlnskj sistem, ki ne zagotavlja, da bi vsako naselje avto
matično imelo. svojega predstavnika oziroma svetnika v občin
skem svetu, so v Bl§ečkem Vrhu oJllikova\i predlog o spremem
bi volilnih enot. Celotna občina je namreč po večinskem sistemu 
skupna volilna enota in tako pridejo v občinski svet le kandidati, 
ki zberejo več kot polovico vseh glasov, kar pa ne zagotavlja nji- ' 
hove krajevne zastopanosti. 

Ta težava je občane zdaj napeljala k predlogu, da bi za letošnje lo
kalne volitve uvedli razdelitev občine na sedem volilnih enot, ki bi . 
omogočile, da v svet zagotovo pride en predstavnik vsake vasi. "S 
tem bo lahko vsaka izmed vaš1dh skupnosti neposredno tvorno vpliva-
la na delo občine in bo aktivneje soudeležena v njenem življenju," je 
v predlog zapisal predsednik vaškega odbora Bišečki Vrh Janez Roj
ko s podporo članov vaškega sveta. Njihov predlog bodo obravnavali 
na petkovi seji občinskega sveta v Trnovski vasi. Ker imajo na dnev
nem redu tudi prvo branje proračuna za letos, bodo obravnavali tudi 
predlog krajanov dela Biša, da naj v proračun uVrstijo tudi grapnjo se- , 
~darnegakanalizacijskega voda v delu Biša, ki ga imenujejo "spod- . 
nji ko!". Po njihovem mnenju je bolje zgraditi sekundarni vod, kot pa 
se priključevati neposredno na primarni vod Ptuj-Lenart, saj se bo na
selje v prihodnjih letih predvidoma še širilo z ~gradnjami . (dlž) 
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